
 

 

 
Skolebestyrelsesmøde  
Tirsdag den 5.oktober kl. 17.30 20.00 – bemærk ændret mødetidspunkt. Spisepause vil blive indlagt 
under mødet. 
 
Punktet meddelelser udgå fra dagsorden, så hvis der er emner til dette punkt, skal de fremsendes som et 
kort skriftligt notat inden skolebestyrelsesmødet 

 

Forældrerepræsentanter: 

• Jette Hyldal Deichman 

• Louise Krogh - orlov 

• Rasmus Edelberg – gik kl. 18.50 

• Sune Wæsel 

• Susanne Nørrelund Munk – gik kl. 18.55 

• Morten Winther – gik kl. 19.30 

• Ditte Handreck 

Suppleanter: 

• Janne Hansen  

• Julie Bek – indsuppleret for Louise Krogh 

Elevrepræsentanter: 

• Liva (8. årgang) – gik kl. 19.30 

• Bjørn (9.årgang) – 19.30 

 

Medarbejderrepræsentanter: 

• Henrik Tholstrup Larsen SFO 

• Lasse Skjerlie Gilling, lærergruppen 

 

Ledelsesrepræsentanter: 

• Jens Zachariasen 

• Kristian Lohmann 

• Michael Halvorsen – gik kl. 18.50 

 
Tidsplan 
Ca. 

Status 
& Bilag Referat – Del 1 Ansvar 

Navn 



 

 

    
 

17:30 
 

Beslutning 
 
1. Godkendelse af dagsorden 

De nye bestyrelsesmedlemmer blev budt velkommen 
Byggeri sættes på dagsordenen efter punkt 4. 
Forældrehenvendelser sættes på dagsordenen under evt. 
Dagsordenen blev godkendt 

 

 
Formand 

 
17:30 

 
Beslutning 

Bilag 

 
2. Godkendelse af referat 

Referatet d. 7.september 2021 
Godkendt 

 

 
 

Kristian 

 
17:35 

 

 
Beslutning 

 

 
3. Skolebestyrelsens årshjul - prioriteringer 

Indsatsområder skoleåret 2021/2022 
Udkast til årshjul blev omdelt, diskuteret og vedtaget. 
Ledelsen reviderer årshjulet, der bilægges referatet og 
fremover udsendes med dagsordenen på sidste side 

 

 
Bestyrelsen 

 

 
18.15          

 

 
Beslutning 

 
 
 

Indsat punkt 

 
4. Høringssvar – Fremtidens Skole 2030  

Høringsfrist d. 31. oktober 2021. 
Jette laver udkast til høringssvar. 
 

5. Byggeri 
Medlemmerne af byggeudvalget orienterede om 
byggeprocessen.  
Det er lykkedes at få afsat penge til ny skolegård, 
udearealer og shared space, 11 mio. i alt. I 2022. 
Skolebestyrelsen arbejder fortsat på at påvirke 
udbudsprocessen, så skolen får mest muligt for pengene, 
hurtigst muligt.  

 
Jens 

 
 
 

Formand 

     
   18:30 

 

 
Drøftelse/beslutning 

 
6. Elevplaner – udformning/ tidsramme 

I forbindelse med de udvidede frihedsgrader i folkeskolen 
giver det mulighed for, at undlade at udarbejde 
elevplaner efter den nuværende model/skabelon som 
benyttes. Den nuværende model opfattes ikke som den 
bedste og mest udbytterige. Folkeskoleloven stiller 
fortsat krav om løbende evaluering. Den løbende 
evaluering skal danne grundlag for vejledning af den 
enkelte elev og for den videre planlægning og 
tilrettelæggelse af undervisningen og for underretning af 
forældrene om elevens udbytte af undervisningen. 
Lærergruppen på NH har udarbejdet nogle modeller, 
herunder justering af tidsplan som kræver 
skolebestyrelsens tilslutning. 
 
Skolebestyrelsen tager orienteringen til efterretning, men 
på grund af nuværende tidspunkt på året fortsætter den 
nuværende model ift. elevplaner. 
Det er muligt at ændre modellen i til næste skoleår, 
såfremt frihedsgraderne forlænges og der er ønske om 

 
Kristian/Jens 

 
 
 
 
 



 

 

det. 
 
Skolebestyrelsen pointerede at der er en sammenhæng 
mellem årangsbrevet der kommer før første skoledag i 
august og som er lærer-teamets samlede fremlæggelse 
for forældrene af hvad der skal ske på den kommende 
årgang, hvilke fag, hvad skal eleverne lære af 
kompetencer og hvilken viden skal de tilegne sig – og 
hvordan kan forældrene understøtte eleverne i det 
kommende skoleår. 
 
Det følges op af forældremøde i måneden efterskolestart. 
I løbet af efteråret kommer så elevplanerne, som mere 
individuelt giver forældrene indsigt i situationen for deres 
eget barn og hvor man kan hjælpe og understøtte elevens 
læring og sociale situation. 
 
Hen over vinteren følger skole-hjem-samtaler med 
udgangspunkt i elevplanerne og relevant opfølgning. 
 
Derfor forstår Skolebestyrelsen også godt hvis nogle 
elevplaner kommer senere på efteråret, fordi nye lærere i 
nye fag for klassen, skal lære klasserne at kende, men 
forventer omvendt at kendte lærere i kendte klasser/fag, 
kan levere elevplaner relativt tidligere på skoleåret. 
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19:30 

 
Beslutning 

 
7. Kommunikation fra mødet samt punkter til dagsorden for 

kommende møder 
Sune skriver en mail til forældrene på Ny Hollænderskolen. Der 
ønskes en vejledning til forældrene til at finde elevplanen. 
Øvrige punkter; legeplads, nye skolebestyrelsesmedlemmer, 
elevplanernes årsrul…  

 

 
Alle 

 

 
19.40 

 
Orientering 

 
8. Eventuelt 

Der var stillet en række spørgsmål fra nogle forældre om 
udformning af elevplaner på 5. årg. samt omfanget af 
vikardækning i enkelte fag, som blev drøftet i skolebestyrelsen. 
Ledelsen anerkender at forløbet på 5. årg. ikke har været godt og 
været ramt af flere uheld end godt er. 
Derudover drøftede skolebestyrelsen status for 
klassesammenlægningen på 8. årg. Skolebestyrelsen blev 
betrygget af skoleledelsens status på årgangen og den kommende 
indsats som iværksættes på årgangen, hvor der fokuseres på at 
forbedre læringsmiljøet på årgangen.  
 
Elevrådet har et ønske om at 6. klasserne får lov til at få 
indeordning – særligt de to klasser på Dr. Priemesvej. 
Skolebestyrelsen indstiller at de to klasser på Dr. Priemesvej får 

 
Alle 

 



 

 

midlertidigt lov til at blive inde fra efterårsferien til byggeriet er 
færdigt, såfremt ledelsen kan få det til at fungere ift. tilsyn. 
Derudover ønsker 6. klasserne at bruge Fortets gård i pauserne. 

 
 
 
 
 

 
 
 

 
Ledelsen udkast til møderække i skoleåret 
2021/2022 
 
Tirsdag d. 17. august kl. 17-20 
Tirsdag d. 7. september kl. 17-20 
Tirsdag d. 5. oktober kl. 17-20 
Tirsdag d. 2. november kl. 17-20 
Tirsdag d. 7. december kl. 17-20 
Tirsdag d. 11. januar kl. 17-20 
Tirsdag d. 1. februar kl. 17-20 
Tirsdag d. 1. marts kl. 17-20 
Tirsdag d. 5. april kl. 17-20 
Tirsdag d. 3. maj kl. 17-20 
Tirsdag d. 7. juni kl. 17-20 

 
 
 

    
 
 
Styrelsesvedtægt for Frederiksberg Kommunes skolevæsen  
 
https://www.frederiksberg.dk/sites/default/files/2020-
02/Styrelsesvedtaegt_Frederiksberg_Kommunes_skolevaesen_2019.pdf 

https://www.frederiksberg.dk/sites/default/files/2020-02/Styrelsesvedtaegt_Frederiksberg_Kommunes_skolevaesen_2019.pdf
https://www.frederiksberg.dk/sites/default/files/2020-02/Styrelsesvedtaegt_Frederiksberg_Kommunes_skolevaesen_2019.pdf
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